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Érkezett: 2015 J ÚL 0 2 .

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 13 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Eddig hány szegénységben élőembertóz vették el a támogatását?
Mennyi embertől vették el eddig az ápolási díjat? ”

címmel. A választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány számos segélyt eltörölt március 1-jét ő l . Bár tudjuk, hogy az ellátások kifut ó
rendszerben szűnnek meg, de bízunk benne, hogy a kormány naprakész a szociáli s
támogatások felhasználása terén és rendelkezésére állnak azok az adatok, hogy kinek, mit é s
milyen összegben folyósítanak illetve kinek szűnt már meg az ellátása.

Mindezek miatt kérdezzük Miniszter Úrtól :
1. Mennyi embernek szűnt meg 2015 március 1-je óta a méltányossági ápolási díjr a

való jogosultsága? Hogyan alakult ez a különböz ő megyékben?
2. Mekkora volt a megszűnt ellátások átlagos havi összege? Hogyan alakult ez a

különböző megyékben?
Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . június 29 .
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